
     Skierniewice, dnia 27.10.2020r. 

       Prezydent  

Miasta Skierniewice 

 

 

 

 

 

 
Sz. P. 

Jan Czubatka 

Radny Rady Miasta Skierniewice 

 

 

 

 

 

Znak: DK.0003. 12 .2020                   

 

 

 

 

 

W odpowiedzi na Pana interpelację zgłoszoną w dniu 09.10.2020r., złożoną w imieniu 

właścicieli posesji położonych przy ul. Jasnej, dotyczącą zalewania ściekami sanitarnymi oraz 

wodami opadowymi piwnic budynków mieszkalnych uprzejmie informuję, co następuje: 

 Zaproponowane przez Pana zadanie inwestycyjne polegające na odłączeniu szkoły 

podstawowej nr 4 od obecnego odbiornika wód deszczowych i wybudowanie zbiornika 

retencyjnego czy też studni retencyjnych na terenie szkoły nie znalazło się projekcie budżetu 

miasta Skierniewice na rok 2021.  

 

 

                                                                                                 Z up. Prezydenta Miasta 

                                                                                                 Eugeniusz Góraj 

                                                                                                 Zastępca Prezydenta Miasta 



Skierniewice, dnia 28.10.2020 r.  

 

       Prezydent  

Miasta Skierniewice 

 

 

 

 

 

 

Sz. P. 

Jan Czubatka 

Radny Rady Miasta Skierniewice 

 

 

 

 

Nasz znak: DK.0003. 13.2020 

 

  

 

  

 W odpowiedzi na Pana interpelację z w dnia 9 października 2020 r. w sprawie budowy ścieżki 

pieszo – rowerowej  w ulicy Łowickiej na odcinku od ul. Armii Krajowej do granicy miasta, 

uprzejmie wyjaśniam: 

Budowa ścieżki pieszo – rowerowej w ulicy Łowickiej wymaga budowy kanalizacji deszczowej dla 

zapewnienia właściwego odwodnienia wszystkich elementów drogi. Obecnie na przedmiotowym 

odcinku tej ulicy nie istnieje kanalizacja deszczowa, ani też rów odwadniający, dlatego jest to 

inwestycja bardzo kosztowna.. Nadmienić należy, że poza granicami w miejscowości Mokra Prawa 

wzdłuż drogi krajowej istnieje tylko chodnik dla pieszych. 

W związku z powyższym proponowane zadanie nie zostało ujęte w projekcie budżetu miasta na rok 

przyszły. 

 

 

                                                                                                 Z up. Prezydenta Miasta 

                                                                                                 Eugeniusz Góraj 

                                                                                                 Zastępca Prezydenta Miasta 



Skierniewice, dnia 28.10.2020 r.  

 

 

       Prezydent  

Miasta Skierniewice 

 

 

 

 

Sz. P. 

Jan Czubatka 

Radny Rady Miasta Skierniewice 
 

 

 

 

Nasz znak: DK.0003.14.2020 

 

  

  

 W odpowiedzi na Pana interpelację z w dnia 9 października 2020 r. w sprawie budowy 

chodnika dla pieszych w ulicy Nowobielańskiej na odcinku od ul. Jasnej do ulicy Bielańskiej, 

uprzejmie informuję, że wobec innych bardzo istotnych zadań inwestycyjnych z zakresu gospodarki 

drogowej jakie będą realizowane w przyszłym roku, wnioskowane przez Pana zadanie nie zostało 

ujęte w projekcie budżetu na rok 2021. 

Nadmienić należy, że na przedmiotowym odcinku ulicy Nowobielańskiej istnieje chodnik dla pieszych  

po drugiej stronie jezdni w dobrym stanie technicznym, którym mogą bezpiecznie poruszać się piesi. 

 

                                                                                                 Z up. Prezydenta Miasta 

                                                                                                 Eugeniusz Góraj 

                                                                                                 Zastępca Prezydenta Miasta 

  

 


